
Aan de leden van de Commissie Ruimte, Wonen en Klimaat,
 
De gemeente Amsterdam heeft Sciencepark en Diemerbos o.a tot voorkeursgebied benoemd voor 
plaatsing van een windmolen. Als inwoner van de gemeente Diemen maak ik mij ernstige zorgen mbt 
geluidsoverlast die hiervan het gevolg zijn. Zo woon ik op 600 m afstand van de locatie Sciencepark. 
De gemeente Amsterdam hanteert voor plaatsing een afstand van 350m tot woonhuizen, gebaseerd 
op de resultaten van 1(!)enkel (Antea) onderzoek. De provincie wil nu ook de afstand van 600m 
loslaten. Dit terwijl uit diverse andere publicaties de laatste tijd blijkt dat een afstand van min 1500 
tot 2000 m geadviseerd wordt op basis van onderzoeken onder bewoners in de nabijheid van 
windmolens. Zo ook de inhoud van het geagendeerde stuk onder 5a1, gebaseerd op tal van deze 
onderzoeken.
Zelf heb ik afgelopen zomer gekampeerd in de nabijheid van een windmolen op ong. 500m. Ik kan uit 
ervaring vertellen dat deze mijn nachtrust regelmatig heeft verstoord, vooral als de wind mijn kant 
op waaide.
 
Ook de keuze voor het Diemerbos begrijp ik niet, behalve dan dat 4 op de 10 zoekgebieden een 
natuurgebied betreffen en wat verder weg gelegen zijn van evt protesterende bewoners. Uit 
onderzoek blijkt dat de fauna hier het slachtoffer van is. Nog los van het feit dat het Diemerbos een 
van de weinige stille toevluchtsoorden is die ons resten in de versteende omgeving. Een windmolen 
bedreigt deze situatie in ernstige mate vanwege de geluidsoverlast en het landschapsontsierende 
effect.
 
Het is erg onverstandig om de plaatsing van windmolens zo lokaal aan te pakken via lokale RES-en. 
Het lijkt nu meer op een politieke wedstrijd  tussen gemeenten over wie de meeste windmolens kan 
plaatsen, evt. overlast voor burgers of natuur zijn hieraan ondergeschikt. Dit terwijl het veel beter 
zou zijn om dit onderwerp strategisch te bekijken op landelijk niveau. Dit is geen Nimby gedrag zoals 
het wel wordt afgedaan. Bij het nemen van dergelijke beslissingen moet de volksgezondheid en de 
leefbaarheid echter op nummer 1 staan en niet het politiek scoren. Zolang er nog voldoende 
alternatieven zijn die dergelijke negatieve effecten niet hebben, zoals plaatsing op zee, woningen 
isoleren en alle daken voorzien van zonnepanelen, is het totaal onnodig om windmolens te plaatsen 
in onze drukke randstad en zeker niet binnen een straal  van 1500-2000m van woonhuizen. 
 
Ik wil u als volksvertegenwoordiger met klem verzoeken om het de voorwaarden genoemd in het 
stuk onder punt 5a1 leidend te laten zijn bij de bepaling van zoekgebieden voor de RES-en, zowel qua 
afstand  tussen windmolens en woningen als de genoemde grenswaarde in Db vwb geluidsoverlast.
 
Dank voor uw aandacht,
 


